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Abstract (en)
The element (10) has main structure (11) that is provided with recess for forming decorative pattern cavity (13). The recess is entirely filled by
galvanic deposition, so as to form element structure. The fixing device is provided for fixedly securing metallic decoration of element structure.
The hole of element structure is communicated with recess and is partially filled with galvanic deposition. Independent claims are included for the
following: (1) a timepiece; and (2) a method for fabricating element.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un élément (10) comportant un corps (11, 18, 18') comprenant au moins un évidement (12) formant l'empreinte d'un décor
(13), ledit au moins un évidement étant entièrement rempli par un dépôt (16) galvanique afin de former un élément (10) incrusté d'au moins un
décor métallique (13) à la qualité visuelle améliorée. Selon l'invention, l'élément (10) comporte un dispositif d'ancrage dudit au moins un décor
métallique communiquant avec ledit au moins un évidement afin d'améliorer l'ancrage dudit au moins un décor contre ledit élément. L'invention
concerne le domaine des pièces d'horlogerie ou de bijouterie.
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